
 

 

’s-Hertogenbosch, 30 april 2019 

 

Geacht college, 

Vanuit verschillende hoeken bereiken ons signalen dat de oevergemeenten in Brabant moeite 

hebben om de continuïteit van de veerdiensten te waarborgen. Omdat deze veerdiensten een 

belangrijke rol vervullen in de bereikbaarheid, leefbaarheid en toerisme en recreatie in delen van 

Brabant, willen wij u de volgende vragen stellen:  

 

- In 2017 heeft Mobycon in opdracht van de provincie Noord-Brabant een verkenning uitgevoerd 

naar de veerdiensten in Noord-Brabant. Wat is er met de uitkomsten van deze verkenning gedaan? 

- Is er enig inzicht in de huidige exploitatie en continuïteit van deze veerdiensten? 

- Is het college bereid om in gesprek te gaan met de oevergemeenten en indien nodig ook de 

provincies Gelderland en Zuid-Holland om de continuïteit én verduurzaming van de veerdiensten in 

Brabant voor de toekomst vorm te geven? 

 

Wij zien de antwoorden op onze vragen met belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

Wil van Pinxteren 

Lokaal Brabant 


